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Vänsterpartiet anser att det hårda besparingstryck som utbildningsförvalt-

ningen är satt under är fullständigt ohållbart. Det bör inte sparas mer på barn 

och elever i Botkyrka. Med anledning av detta förslog Vänsterpartiet i sam-

band med budgetfullmäktige att utbildningsnämnden skulle tillföras 31,5 

miljoner kronor (mkr) utöver de pengar som majoriteten föreslog. 

 

I samband med att nämnden fattade beslut om ”effektiviseringar” för 2020 så 

riktade Vänsterpartiet kritik mot att tilltänkta åtgärder var allt för luddigt for-

mulerade. Bland annat beräknades ”översyn av befintliga regelverk/riktlinjer 

för mer ekonomisk hantering” spara 29,3 mkr. Först nu, efter att beslut om 

mål och budget är taget, presenteras här en mer fullständig rapport kring vad 

som åsyftas, även om det fortfarande inte framgår hur förvaltningen kom 

fram till nämnda summa och hur stor besparing respektive åtgärd beräknas 

kunna få. 

 

Med detta sagt så är mycket av det som formuleras i detta ärende rimligt 

med tanke på befintliga omständigheter. 
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